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Město Nový Jičín 

 

Zápis č.9/2019  

ze schůze Osadního výboru Kojetín, konaného dne 4.9.2019 v 19 hod.,  budova 

bývalé restaurace 

______________________________________________________________________ 
 

Celkový počet jmenovaných členů OV: 13 

Jmenný seznam členů výboru: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, 

S. Hrachovec, L. Holub, Ing. I. Míček, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, 

J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník,  

Přítomní členové:, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, L. Holub, J. Holub, S. Holub, Ing. L. 

Zrníková, J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník, Ing. I. Míček, S. Hrachovec 

 dle presenční listiny 

Nepřítomní členové omluvení: MUDr. J. Syrovátka, A. David,  

Nepřítomni členové neomluvení: --- 

Hosté: p.Tomaštík, V.Holub, Zdenka Rosová 

 

Při zahájení schůze bylo přítomno 10 členů z celkového počtu 13 členů výboru. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Schválení programu schůze výboru: 

K jednání:  

1. Valašská Rallye 

2. Změny v umístění kontejnerů na tříděné odpady 

3. Reakce města na požadavky a dotazy 

4. Sportovní a kulturní akce rok 2020 

5. Investiční akce 2020 

6. Diskuse 

Hlasování: Výbor schvaluje navržený program jednání. 

Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 
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1.Valašská Rallye 
Zástupci organizátorů dalšího ročníku Valašské Rallye požádali o vyjádření k možnosti průjezdu 

obcí v březnu r.2020. Trasa průjezdu obcí je totožná s letošní jízdou. 

Hlasování: Za předpokladu zachování standardu zabezpečení trasy, činnosti pořadatelů 

v rozsahu předchozích ročníků a umožnění průjezdu obcí ve směru Jičína – Svinec mezi 

jednotlivými rychlostními zkouškami. Osadní výbor doporučuje odsouhlasení průjezdu 

obcí. 

Pro: 9 
Proti: 1 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 

 

2. Změna v umístění kontejnerů na tříděné odpady 

Počátkem 36. týdne došlo k přemístění kontejnerů na tříděný odpad z prostoru pod hasičárnou 

na plochu příjezdu k rampě bývalého obchodu. Změna nebyla avizována předem, což vyvolalo 

dotazy stran občanů. Dle sdělení TS N.Jičín byl přesun požadován p. Leskovjanem z důvodu 

zajištění dopravní obslužnosti před jeho nemovitostí na den 4.9.2019. Kontejnery bylo přislíbeno 

umístit zpět v následujícím týdnu. OV trvá na navrácení kontejnerů zpět, záležitost nebyla 

projednána předem s OV, v budově budou probíhat stavební práce. Dosud nebyl ze strany 

p. Leskovjana předložen žádný adekvátní návrh na uspořádání kontejnerů, ke kterému se v 

minulosti zavázal. 

Hlasování: OV nesouhlasí s přemístěním kontejnerů k rampě obchodu a trvá na jejich 

vrácení na předchozí místo. 

Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 

Usnesení bylo/nebylo přijato.  

 

3. Reakce města na požadavky a dotazy 

- K návrhu na přemístění kontejneru na kompostovatelný odpad v prostoru u 

č.p.22 – umístěno projednáno se sousedními majiteli RD. K přemístění dojde zřejmě 

v r.2020, nyní sezona již končí. 

- K požadavku na provedení ořezu keřů město vyzývá k určení požadovaných 

úseků. Pokud se budou dotýkat pozemků soukromých osob, nebude  možné ořez 

provést bez vědomí vlastníků, což bude nutno dále řešit přes odbor OSM a OD. 
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- Vandalismus u vyhlídky na Straník – dle informace Městské Policie jsou 

prováděny častější kontroly.  Odpadkový koš je již opraven, ohniště bylo zrušeno. 

- OV bere na vědomí informaci o provedeném čištění zanesených žlabů po 

přívalových srážkách.  

 

4. Sportovní a kulturní akce 2020  

- viz příloha č.1 

5. Investiční akce na rok 2020 

- viz příloha č.2 

6. Diskuse 

- Upozornění p.Hrachovce na zanesení koryta (příkop) bezejmenného přítoku Kojetínského 

potoka podél pozemku parc.č.72 a komunikace parc.č.622/1 k.ú.Kojetín u St.jičína  

Body ponechané k dalšímu jednán z předchozích zápisů:  

- Podnět občanů - žádost o doplnění zrcadla u křižovatky ze směru Svinec - na Jičinu, kde není 

dobrá viditelnost – zatím nebyla doručena zpětná reakce, zůstává v jednání (bod 2.2. zápisu č.4) 

 

- Žádost o informaci v postupu řešení problému s deformací oplocení a žlabovek podél pozemku 

p. Baly. Dle jeho sdělení nedostal dosud odpověď. (Pozn. Do plánu investic OV počítá 

s provedením rozšíření průjezdného profilu komunikace v tomto místě) 

 

- Prosíme o zajištění pravidelného čištění žlabu podél pozemku parc.č. 646/5 naproti pozemku 

parc.č.3, kde dochází k zanášení a zarůstání žlabu a splachování splavenin dále do kanalizace. 

Situace s umístěním  vpusti a žlabu je přílohou zápisu.  

- Stav krajnic směr Pikrit. mandlovce (podél pozemku parc.č.443/4 – levá krajnice na Straník a u 

č.p.22, závady ve schůdnosti (zejména u č.p.22) - hrozí poranění. K bodu zatím nebyla 

doručena reakce. 

- Opakovaný podnět ke špatnému stavu komunikace směr Straník - výtluky apod. s žádostí o  

zahrnutí do oprav živice. Navrhováno osazení svodidel podél krajnice přilehlé k vodnímu toku. 
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Další schůze výboru se uskuteční dne 4.10.2019 v 19 hod, v prostorách bývalé restaurace. 
 
Kojetíně dne:   4.9.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OVBe 

 
 
z presenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.)  


